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PREDLOG ZAPISNIKA 

OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0020/2023-2 (150) 
Datum: 7. 12. 2023 
 

ZAPISNIK 
 
8. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 30. 11. 2023 v Dvorani 
Konjičanka z začetkom ob 18. uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. Na začetku je bilo navzočih 19 članov občinskega 
sveta, in sicer: Matej Senica, Nadja Punčuh, Martin Zidanšek, Franja Falnoga, Jožef Satler, 
Nina Petelinek, Peter Koren, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Primož Poklič, Mateja Artič 
Slemenšek, Zlatko Ratej, Barbara Ajdnik, Slavko Hren, Nežika Pavlič Brečko, Tomaž Pahole, 
Drago Ratajc, dr. Irena Švab Kavčič, mag. Jure Levart. Bojan Podkrajšek se je seje udeležil 
ob 18.25. 
Odsotnost opravičili: dr. Jernej Štromajer, Irena Vozlič Stjepčević in mag. Vasja Ivančič. 
 
Navzoči vabljeni: mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o. Slovenske Konjice, Tomaž Rihtaršič, 
direktor SPK, d.o.o., predstavnica podjetja Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance, Nataša Pučnik, sodelavka za 
gospodarske dejavnosti, Nataša Kozikar, sodelavka za pravne zadeve in Mojca Repnik, 
vodja urada župana. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice, Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (19 navz., 19 za) 
Sprejme se zapisnik 7. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
28. 9. 2023. 
Sprejme se zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, 
sklicane dne 23. 10. 2023.  
 
Sprejet je bil dnevni red v celoti SKLEP (19 navz., 19 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red: 

1. Akcijski načrt za enakost spolov v občini Slovenske Konjice za obdobje 2023-2027 
2. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 

Slovenske Konjice  
3. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Stanovanjskemu podjetju Konjice, d.o.o.  
4. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunali Slovenska Bistrica, d.o.o.  
5. Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2024 (prva obravnava) 
6. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta v načrt razvojnih programov 2023-2026 
7. Načrt upravljanja kapitalskih in drugih naložb Občine Slovenske Konjice za leta 2024-

2027 
8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne 

občinske gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v 
zavetišču na območju občine Slovenske Konjice (skrajšani postopek) 
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9. Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 
občinske gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v 
zavetišču na območju občine Slovenske Konjice (skrajšani postopek) 

10. Predlog Sklepa o odpisu terjatev iz naslova neprofitnih najemnin 
11. Predlog Sklepa o prenehanju mandata članici sveta zavoda in imenovanju nadomestne 

članice sveta zavoda Vrtec Slovenske Konjice 
12. Vprašanja in pobude 

 

K1 
Akcijski načrt za enakost spolov v občini Slovenske Konjice za obdobje 2023-2027 je 
predstavila Nataša Kozikar. Predsednik Odbora za družbene dejavnosti mag. Jure Levart je 
podal mnenje odbora. Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Akcijski načrt za enakost spolov v 
občini Slovenske Konjice za obdobje 2023-2027. 
 
K2 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 
Slovenske Konjice je predstavila mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o. Slovenske Konjice.  
Članica Odbora za finance in premoženje dr. Irena Švab Kavčič je podala pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu sklepa. Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Javnemu komunalnemu 
podjetju d. o. o. Slovenske Konjice za financiranje izgradnje sončne elektrarne. 
Javno komunalno podjetje d. o. o. Slovenske Konjice se lahko v letu 2024 za namen, 
naveden v prvem členu, zadolži do višine 70.000,00 EUR, ročnost zadolžitve ne sme 
presegati 10 let. 
Javno komunalno podjetje d.o.o. Slovenske Konjice zadolžitve ne sme zavarovati s 
stvarnim premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne 
službe, in je dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K3 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Stanovanjskemu podjetju Konjice, d.o.o. je 
predstavil Tomaž Rihtaršič, direktor SPK, d.o.o. 
Članica Odbora za finance in premoženje dr. Irena Švab Kavčič je podala pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu sklepa. Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Stanovanjskemu podjetju 
Konjice d. o. o. za izgradnjo stanovanjskih objektov. 
Stanovanjsko podjetje Konjice d. o. o. se lahko v letu 2024 za namen, naveden v prvem 
členu, zadolži do višine 1,940.000,00 EUR 
- ročnost zadolžitve za znesek 550.000,00 EUR ne sme presegati 20 let 
- ročnost zadolžitve za znesek 1,200.000,00 EUR ne sme presegati 15 mesecev 
- ročnost zadolžitve za znesek 30.000,00 EUR ne sme presegati 5 let 
- ročnost zadolžitve za znesek 160.000,00 EUR ne sme presegati 10 let. 
Stanovanjsko podjetje Konjice d. o. o. zadolžitve ne sme zavarovati s stvarnim 
premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne službe, in je 
dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K4 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Komunali Slovenska Bistrica, d.o.o. je 
predstavila predstavnica podjetja Komunala Slovenska Bistrica, d.o.o. 
Članica Odbora za finance in premoženje dr. Irena Švab Kavčič je podala pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
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Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu sklepa. Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Komunali Slovenska Bistrica 
d. o. o. za izgradnjo nove poslovne upravne stavbe. 
Komunala Slovenska Bistrica d. o. o. se lahko v letu 2024 za namen, naveden v prvem 
členu, zadolži do višine 5,500.000,00 EUR, ročnost zadolžitve ne sme presegati 25 let. 
Komunala Slovenska Bistrica d. o. o. zadolžitve ne sme zavarovati s stvarnim 
premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne službe, in je 
dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K5 
Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2024 v prvi obravnavi 
oziroma splošni razpravi je predstavila Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Primerna poraba predstavlja največji del prihodkov, in sicer 63,4 % delež. 

Ostale davčne prihodke smo planirali na osnovi predvidene realizacije v letu 2023 in 
predvidenih sprememb pri posameznih vrstah prihodkov. 

Prihodki iz naslova sofinanciranj so predvideni višji kot v letu 2023. Skupaj planirani prihodki 
iz naslova sofinanciranja znašajo 1,864.213 EUR oz. 11,1 % vseh prihodkov. Med te smo 
planirali: 
- sredstva od Ministrstva za naravne vire in prostor RS za odpravo posledic naravnih 
nesreč,  
- sredstva od Ministrstva za obrambo RS za nakup gasilskega vozila za gašenje in 
reševanje z višin,  
- sredstva od Ministrstva za vzgojo in izobraževanje RS in Eko sklada za obnovo 
Osnovne šole Pod goro, 
- sredstva od Ministrstva za zdravje RS za obnovo prostorov za ambulante družinske 
medicine, 
- sredstva Ministrstva za javno upravo RS za sofinanciranje vgradnje dvigala v stavbi 
Upravne enote Slovenske Konjice, 
- prav tako načrtujemo sredstva iz razpisov za izdelavo Ceste prometne strategije, 
optimizacijo javne razsvetljave ter sredstva LAS za ureditev poti ob Dravinji. 
Pomemben del prihodkov predstavljajo tudi sredstva za nadomestilo za uporabo stavbnega 
zemljišča ter sredstva od najemnine gospodarske javne infrastrukture, ki jo prejmemo od 
Javnega komunalnega podjetja Slovenske Konjice d. o. o., Stanovanjskega podjetja Konjice 
d. o. o. ter od Komunale Slovenska Bistrica d. o. o. 
 
Prihodke proračuna planiramo v višini 16,744.522 EUR, kar je za 4,0 % več kot za leto 2023. 
Poleg prihodkov pa pričakujemo priliv tudi iz naslova zadolžitve, in sicer 1,000.000 EUR za 
obnovo Osnovne šole Pod goro.  
Skupaj prihodke in zadolžitev planiramo v višini 17,744.522 EUR, kar je za 3,8 % več kot v 
letu 2023. 
 
Planiranje odhodkov je zaradi omejenih finančnih možnosti in povečanja zneskov zakonskih 
obveznosti zahtevno, saj predstavljajo že več kot tri četrtine vseh odhodkov. Pri zakonskih 
nalogah je treba poudariti vsakoletno naraščanje socialnih transferov, kar pomeni, da nam 
ostaja vse manj sredstev za ostale, tudi pomembne, projekte in investicije.  
Glede na programe se bodo v letu 2024 sredstva namenila: 
- izobraževanje – 25,5 %; sredstva se v primerjavi s preteklim letom znižujejo za 0,7 %, 
saj so se sredstva za tekoče stroške vrtca zvišala že v preteklem letu za 18,1 %, za obnovo 
Osnovne šole Pod goro pa je za leto 2024 namenjeno za 11,9 % manj sredstev kot v 
predhodnem letu, 
- gospodarske dejavnosti – 15,4 %; sredstva se v primerjavi s preteklim letom znižujejo 
za 27,4 %, predvsem je plan nižji na področju cestnega prometa, saj bomo zaradi višjih 
zakonskih obveznosti zmanjšali število obnove cest, 
- javna uprava – 11,1 %; sredstva se v primerjavi s preteklim letom znižujejo za 2,2 %, 
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- za rekreacijo, kulturo in dejavnosti neprofitnih organizacij, združenj in drugih investicij 
se namenijo sredstva v enaki višini kot v predhodnem letu, 
- sredstva za stanovanjske dejavnosti in prostorski razvoj se načrtujejo v višini 6,1 %, 
kar je za 13,0 % manj od predhodnega leta, 
- za varstvo okolja bo namenjeno 3,1 %, kar je za 55,6 % manj od preteklega leta, 
predvsem zaradi zaključka investicije v sekundarno kanalizacijo, 
- za socialno varnost se načrtuje 7,3 % vseh odhodkov, kar je 21,8 % več kot preteklo 
leto, predvsem zaradi povečanja sredstev za pomoč na domu in oskrbnine v splošnih in 
posebnih socialnih zavodih.  
Za ostala področja se namenja manjši delež. 
 
V proračunu za leto 2024 se bo za investicije namenilo 36,3 % odhodkov. Med večjimi 
investicijami tega proračuna je v načrtu nadaljevanje obnove Osnovne šole Pod goro, nakup 
gasilskega vozila za gašenje in reševanje z višin ter vgradnja dvigala v stavbo Upravne 
enote Slovenske Konjice. Za cestni promet namenjamo 12,1 % vseh investicijskih sredstev, 
med te sodi rekonstrukcija nekaterih lokalnih cest, sredstva so namenjena tudi ukrepom 
umirjanja prometa na državnih cestah, prav tako pa je velik del sredstev namenjen 
rekonstrukciji in adaptaciji lokalnih cest. Poleg investicij v cestnem prometu pa se sredstva 
namenijo tudi za tekoče letno in zimsko vzdrževanje javnih poti, lokalnih ter gozdnih cest.  
Velik delež predstavlja investicijsko vzdrževanje gospodarske javne infrastrukture ter nakup 
zemljišč in obnova poslovnih prostorov, stanovanj oz. zgradb v lasti občine. Sredstva 
namenjamo tudi za vzdrževanje mestnih središč, ostalih javnih površin ter lokalnih cest in 
javnih poti.  
V proračunu za leto 2024 smo v Načrt razvojnih programov vključili nekaj novih projektov, ki 
se nanašajo na novo načrtovane investicije. 
V preteklih letih smo privarčevali sredstva v rezervnem skladu, ki je namenjen odpravljanju 
posledic naravnih nesreč, zato smo v letu 2023 večji del sredstev namenili za odpravo 
posledic po neurju v avgustu, v letu 2024 pa načrtujemo del sredstev nameniti sanaciji 
plazov. Prav tako je ostanek sredstev v rezervnem skladu za stanovanjske namene in ga 
bomo namenili za sanacijo nekaterih stanovanj. V sklopu rezervnega sklada so sredstva 
namenjena tudi za izvajanje aktivnosti, potrebnih za izvajanje posipanja točonosnih oblakov s 
srebrovim jodidom, na območju SV Slovenije. 
 
V proračun za leto 2024 so vključena tudi sredstva, ki so namenjena krajevnim skupnostim 
na osnovi Odloka o financiranju krajevnih skupnosti v Občini Slovenske Konjice. Poraba teh 
sredstev se izvaja na osnovi sklepov svetov krajevnih skupnosti. Sredstva predstavljajo 
7,2 % vseh odhodkov. 
 
Odhodke planiramo v višini 17.497.183 EUR, kar je za 5,2 % manj kot v letu 2023. 
Poleg odhodkov pa planiramo tudi odplačilo dolgov, in sicer vračilo Ministrstvu za 
gospodarstvo, razvoj in tehnologijo za povratna sredstva po 23. členu Zakona o javnih 
financah v višini 108.290 EUR, Eko skladu 192.300 EUR ter poslovnim bankam 
457.470 EUR. 
Skupaj odhodke in odplačilo dolgov planiramo v višini 18.255.243 EUR, kar je za 4,5 % manj 
kot v letu 2023 
Proračun je uravnotežen, negativna razlika med prihodki in zadolžitvijo ter odhodki in 
odplačilom dolga, v višini 510.721 EUR se pokriva s sredstvi na računih preteklega leta. 
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Matej Senica je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu proračuna. 
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti mag. Jure Levart je podal mnenje odbora k 
predlogu proračuna. Odbor za družbene dejavnosti podaja pozitivno mnenje k predlogu  
Proračuna za leto 2024 v prvi obravnavi in predlaga Občinskemu svetu v sprejem predloge, 
in sicer: 

- povečanje sredstev za društva (humanitarna, kulturna in druga društva), 
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- oblikuje se postavka za sofinanciranje nakupa učnih gradiv. Sam način razdelitve 
sredstev in upravičence je potrebno preučiti. 

 
Predsednica Odbora za mladino Nežika Pavlič Brečko podala mnenje odbora k predlogu 
proračuna. Odbor za mladino potrjuje proračunsko postavko 084003 Sofinanciranje 
dejavnosti mladih in za mlade v predlogu proračuna za leto 2024. 
Odbor za mladino potrjuje proračunsko postavko 084018 Sofinanciranje dejavnosti 
mladinskega centra v predlogu proračuna za leto 2024. 
Odbor za mladino predlaga, da se podani predlog dodelitev enkratne finančne pomoči v 
znesku 50 eur, za dijake in dijakinje prvih letnikov srednješolskih programov ter imajo stalno 
bivanje v Občini Slovenske Konjice, predlaga v obravnavo k Predlogu občinskega Proračuna 
Občine Slovenske Konjice za leto 2024 in vključi  v drugo branje. 
 
Predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in podjetništvo Nadja Punčuh je podala 
pozitivno mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za podeželje Slavko Hren je podal pozitivno mnenje odbora k predlogu 
proračuna. 
Predsednica Sveta za varnost cestnega prometa Mateja Artič Slemenšek je podala pozitivno 
mnenje sveta k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za požarno varnost Tomaž Pahole je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu odloka. 
 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca sodelovali še Mateja Artič Slemenšek, Nežika 
Pavlič Brečko, mag. Jure Levart, Slavko Hren, Bojan Podkrajšek, dr. Irena Švab Kavčič, 
Zlatko Ratje in Tomaž Pahole.  
Predstavnica svetniške skupine Gibanje Svoboda Mateja Artič Slemenšek je k predlogu 
proračuna predstavila predlog za enkratno finančno pomoč dijakom v višini 50 evrov. V 
razpravi je tekla beseda o pomoči otrokom iz socialno ogroženih družin ter pomoči dijakom 
prvih letnikov. Župan je pojasnil, da bo na podlagi sestanka z ravnateljicami osnovnih šol, del 
sredstev namenjen tudi skladom vseh treh osnovnih šol za pomoč otrokom iz socialno 
ogroženih družin. 
Predstavnik svetniške skupine SLS Slavko Hren je k predlogu proračuna podal predlog za 
dvig proračunske postavke ureditev starega mestnega jedra za ureditev ploščadi pred 
cerkvijo na 100.000 evrov. S predlogom sta soglašali tudi svetniška skupina SDS in NSi. 
Župan je poudaril, da je potrebno pridobiti informacijo o višini investicije ter nato korigirati 
višino proračunske postavke. 
Razprava je tekla še o podpisu pogodbe za nabavo gasilske lestve, sredstvih krajevnih 
skupnosti, ustavljanju državnih investicij v cestno infrastrukturo na območju občine. 
Tomaž Pahole je pojasnil, da je bila odločitev o nakupu avtolestve sprejeta strokovno, 
skladno s strategijo gasilstva. Občina je bila uspešna na razpisu za sofinanciranje gasilskih 
vozil za gašenje in reševanje iz višin Uprave za zaščito iz reševanje, ki je podpis pogodbe 
določal še v tekočem letu. Investicija je zajeta v načrt razvojnih programov. O načinu 
upravljanja bo sklenjena pogodba. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (20 navz., 20 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o proračunu Občine 
Slovenske Konjice za leto 2024 v prvi obravnavi. 
 
Ob 19.18 je župan Darko Ratajc odredil 15 minut odmora. Seja se je nadaljevala ob 19.30. 
Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta; sejo je zapustil Primož Poklič. 
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K6 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta v načrt razvojnih programov 2023-2026 je predstavila 
Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Članica Odbora za finance in premoženje dr. Irena Švab Kavčič je podala pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme sklep o uvrstitvi novega projekta 
»Odprava posledic neurja med 17. 7. 2023 in 3. 8. 2023« v Načrt razvojnih programov 
za obdobje 2023-2026. 
 
K7 
Načrt upravljanja kapitalskih in drugih naložb Občine Slovenske Konjice za leta 2024-2027 je 
predstavila Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave. 
Članica Odbora za finance in premoženje dr. Irena Švab Kavčič je podala pozitivno mnenje 
odbora k načrtu. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
načrtu. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Načrt upravljanja kapitalskih in 
drugih naložb Občine Slovenske Konjice za leta 2024 -2027. 
 
Ob 19.38 je sejo zapustil Drago Ratajc. 
 
K8 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske 
gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na 
območju občine Slovenske Konjice po skrajšanem postopku je predstavila Nataša Pučnik, 
sodelavka za gospodarske dejavnosti. 
Predsednik Odbora za podeželje Slavko Hren je podal mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi pred prvo obravnavo je sodeloval Slavko Hren. Po razpravi je bil sprejet SKLEP 
(18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe pomoči, 
oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na območju občine Slovenske 
Konjice v prvi obravnavi. 
 
Razprave pred drugo obravnavo ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe pomoči, 
oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na območju občine Slovenske 
Konjice. 
 
K9 
Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne 
občinske gospodarske javne službe pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v 
zavetišču na območju občine Slovenske Konjice po skrajšanem postopku je predstavila 
Nataša Pučnik, sodelavka za gospodarske dejavnosti. 
Predsednik Odbora za podeželje Slavko Hren je podal mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave pred prvo obravnavo ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o predmetu in pogojih za 
podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 
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pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na območju občine 
Slovenske Konjice v prvi obravnavi. 
 
Razprave pred drugo obravnavo ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o predmetu in pogojih za 
podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 
pomoči, oskrbe in namestitve zapuščenih živali v zavetišču na območju občine 
Slovenske Konjice. 
 
K10 
Predlog Sklepa o odpisu terjatev iz naslova neprofitnih najemnin je predstavila Nataša 
Kozikar, sodelavka za pravne zadeve. 
Članica Odbora za finance in premoženje dr. Irena Švab Kavčič je podala pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Monika Iršič je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Statutarno – pravne komisije Zlatko Ratej je podal pozitivno mnenje komisije k 
predlogu sklepa. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Stanovanjskemu podjetju 
Konjice d.o.o., za odpis terjatev iz naslova neizterljivih najemnin najemnikov 
neprofitnih stanovanj v skupni višini 3.940,66 EUR. 
 
K11 
Predlog Sklepa o prenehanju mandata članici sveta zavoda in imenovanju nadomestne 
članice sveta zavoda Vrtec Slovenske Konjice je predstavil Bojan Podkrajšek, predsednik 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter administrativne zadeve. 
V razpravi je sodelovala Nadja Punčuh in pojasnila razloge za odstop. Sprejeta sta bila 
SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice ugotavlja, da je Nadji Punčuh zaradi odstopa 
prenehal mandat v svetu zavoda Vrtec Slovenske Konjice. 
 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice za nadomestno članico sveta zavoda Vrtec 
Slovenske Konjice imenuje Valerijo Rožanc, stan Škedenj 17, 3215 Loče. 
 
K12 
Župan Darko Ratajc je napovedal naslednjo redno sejo najverjetneje v četrtek, 21. 
decembra. 
Prisotne je obvestil, da je sklical zbor občanov za občane KS Bezina zaradi problematike s 
pitno vodo v vodovarstvenem sistemu  Gračič – Bezina. 
 
Tomaž Pahole: 
- vprašanje: parkirišče pri osnovni šoli Žiče 
- pobuda: vzpostaviti omejitev hitrosti na cesti med Žičami in Dražo vasjo 
 
mag. Jure Levart: 
- pobuda: vzpostaviti omejitev hitrosti na regionalni cesti Slovenske Konjice – Zreče, pri 
odcepu »Križnič« 
 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 20. uri. 
 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


